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Styremøte (digitalt) 25. mai 2022 kl. 20 – 20.55 
Tilstede: Monica	Balto	Anti,	Agnar	Varsi,	Lone	J.	Nilssen,	Leif	Varsi	og	Synnøve	Solbakk.		

Forfall:	Leif	Erik	Varsi.	

Saksliste:  

Sak	17/22	 Økonomistatus	
Sak	18/22	 Orienteringer	og	diverse	oppfølginger		
Sak	19/20		 	 Klesbestilling			
Sak	20/20		 	 Årsmøtet	i	Tana	idrettsråd	1.	juni	2022-	representasjon	
 
 
Sak 17/22  Økonomistatus   
Vi	har	pr.	i	dag	kr.	190.000	på	vår	brukskonto	og	kr.	108.000	på	sparekonto.		
	
Foreløpig	innbetalt	fra	samarbeidsparter:	Kr.	20.000	fra	SNN	samfunnskontrakt,	inntekter	folkebad	
hittil	i	år	kr	21.367,	Norsk	tipping/grasrotmidler	kr.	16.188,	utstyrsmidler/NCF	kr.	14.845	og	
medlemskont.	kr.	30.212.		
	
Monica	sendt	utbet.anmodning	for	løypekjøringstilskudd	til	kommunen	på	kr.	20.000,	søkt	fra	SNN-
Samfunnsløftet	til	Rástegáisá,	Sámi	maraton	og	rekrutteringssykler,	søkt	SVN	til	mobilt	
lassokasteanlegg	samt	søkt	Sametinget	om	støtte	kr.	10.000	til	innkjøp	av	sameflagg	til	Sámi	maraton	
mv.		
	
Oppfølging:	Monica	fakturerer	samarbeidsparter	ila.	måneden.	Synnøve	oppdaterer	satsene	i	
reiseregningsskjemaet	på	nett.		
	
	
Sak 18/22  Orienteringer og diverse oppfølging  
Medlemskap 2022:	Hittil	har	263	betalt	for	medlemskap	i	år.		
	
Aktiviteter, treninger/samlinger i gang med/gjennomført:  

• Vår-løpskarusell	anna	hver	tirsdag.	Gjennomført	2	ganger:	10.	mai	deltok	30,	og	24.	mai	20.	
Gjenstår:	7.	Juni.		

• Vårslippløpet 14.	mai:	49	deltakere.		
• Sykkelkarusell med lassokasting	hver	onsdag	fra	4.	mai.	Hittil	gjennomført	ganger	–	25.5	også	

terrengsykling:	12-20	deltakere	hver	gang.		
• Landeveis-samling	gjennomført	1.-8.	mai	på	Mallorca:	8	deltakere	+	2	i	service,	hvorav	5	

deltok	på	Ironman 70.2 Alcudia	7.	mai.		
• Lassokasting på	17.	mai-arrangement	i	Tanabru	og	under	Sykkelturen	2022	søndag	22.	mai	

hvor	ca.	60	deltok.		
• På	SVN årsmøte	23.-24.	april	2022	i	Alta	deltok	Kjell-Magne	Iversen	og	Lise	Marianne	

Johansen.	
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Annet/annen oppfølging:  
• Sirbmá-briller	bestilt	og	på	vei.	
• Ny-foliering av tilhenger	–	Monica	følger	opp.		
• Lotteri –	status:	Venter	på	tilbakemelding	på	premier	fra	Intersport-Tana.	Agnar	følger	opp.	
• Til	inspirasjonskveld – Lys	mellom	husan-prosjektet	-	i	regi	av	fotballkretsen 2.	juni	2022	på	

flerbrukshallen	i	Tanabru	stiller	vi	med	stor	delegasjon	J		
	

 
Sak 19/22  Sirbmá - trenings- og konkurranseklær  
Vi	har	nylig	mottatt	bestilt	Sirbmá-trenings-	og	konkurranseklær	fra	Kalas/Original/Brav	Norway.	
Noen	har	fått	feil	størrelse	mv.	Tilbakemelding	gis	til	PT	Ravna,	som	videreformidler	til	Kalas.		
	
Frivillig-jakker	deles	ut	til	sentrale	frivillige/arrangører.	Monica	følger	opp.		
	
Vi	lager	en	egen	fb-gruppe	for	kjøp	og	salg,	bytte	og	gi	bort	Sirbmá-trenings/konk.klær.	Synnøve	
følger	opp.		
	
Vurdere	å	bytte	leverandør	og	evt	endre	designet.	Sjekke	ut	Trimtex	m.fl.	Agnar	sjekker	ut	i	samråd	
med	PT	i	sykkelgruppa.		
	
Sámi	maraton-nettbutikken	er	åpen	hele	tia,	og	dit	kan	det	legges	inn	flere	profileringsartikler	som	
for	Rástegáisá.		
	
	
Sak 20/22  Årsmøte i Tana idrettsråd 1. juni 2022 - Representasjon 
Representanter:	Monica	deltar	og	får	i	fullmakt	til	å	utnevne	flere	(vi	kan	delta	med	opptil	5	repr).	I	
tillegg	deltar	til	Synnøve	og	Tom	som	er	i	idrettsrådets	styre	pr.	nå.		
 
	
Neste	styremøte	torsdag	30.	juni	2022	kl.	20.		


